
 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte heren Duijs en De Graaff, 
 
U hebt het college op 3 januari 2024 artikel 41 vragen gesteld. Deze vragen gaan over de 
bewegwijzering aan de Professor Regoutstraat in Oss. In deze brief beantwoord ik uw vragen 
puntsgewijs.  
 

1. Is bij u bekend dat de nieuwe appartementen aan de Prof. Regoutstraat onder andere 
door het ontbreken van deugdelijke straatnaamborden voor o.a. vervoersbedrijven en 
hulpdiensten slecht vindbaar/bereikbaar zijn?  
 

We zijn op de hoogte van signalen van enkele bewoners over de ervaren hinder met 
betrekking tot de straatnaamborden. 
 
2. Klopt het dat meerdere bewoners de problematiek al meermaals bij de gemeente 

hebben aangekaart? 
                                                                                                                         
We hebben inderdaad verschillende meldingen van bewoners gekregen hierover.  

 
3. Klopt het dat de problematiek al 4 jaar bestaat?  

 
Het klopt dat de ervaren hinder al 4 jaar speelt.  

 
4. Welke maatregelen heeft de gemeente inmiddels genomen om de problematiek aan te 

pakken?  
 

Na oplevering van het appartementencomplex in 2019 heeft de gemeente het 
straatnaambord “Laan der ijzertijd” gewijzigd naar “Professor Regoutstraat”. Ditzelfde 
bord hangt nog steeds aan de lantaarnpaal bij de kruising Prof. Regoutstraat/ 
Horzakstraat. 
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5. Is het college het met DDO eens dat de ontstane situatie, waarbij zelfs de 
hulpdiensten moeite hebben om de juiste adressen te vinden, niet langer houdbaar is? 
Zo nee, waarom niet?  
 

Ja, daar zijn we het mee eens. We vinden het vervelend om te horen dat er meerdere 
keren hinder is ervaren in deze situatie. Daarbij moeten we wel aangeven dat deze vragen 
de indruk geven dat er in deze situatie geen straatnaamborden zouden hangen, dit is niet 
het geval. De gemeente zorgt ervoor dat de weginrichting en de bebording kloppend is. 
Op het kruispunt Horzakstraat/Prof. Regoutstraat hangt daarom al een bord aan een 
lantaarnpaal dat verwijst naar de Prof. Regoutstraat.  
 
Als extra attentie gaan we één extra bord plaatsen op de kruising van de Kuipers 
Rietbergstraat/ Prof. Regoutstraat en één extra bord bij de Laan der IJzertijd richting de 
Prof. Regoutstraat. Maar daarmee is het probleem niet volledig opgelost. 

 
Wat nog ontbreekt, is dat sinds 2020 de navigatiekaarten niet zijn bijgewerkt. Daardoor 
staat dit deel van de Prof. Regoutstraat nog steeds bekend als de Laan der IJzertijd in 
verschillende navigatiesystemen. Waarschijnlijk veroorzaakt dit in dit geval de verwarring. 
Meerdere bewoners hebben ons hier eerder op gewezen. Helaas hebben wij als gemeente 
geen controle over de informatie die verschillende navigatiebedrijven, zoals Google Maps, 
verwerken. Ook wij als gemeente zijn afhankelijk van de medewerking van dit soort 
bedrijven. Daarom vragen we onze inwoners vriendelijk om deze informatie ook 
rechtstreeks door te geven aan navigatiebedrijven zoals Google Maps. We hebben dit ook 
gedaan op 8-1-2024. 

 
Wat ook ontbreekt is dat de huisnummers van het appartementencomplex niet zichtbaar 
zijn vanaf de straat. Het zou helpen als dit wel zichtbaar zou zijn zodat hulpdiensten de 
huisnummers sneller kunnen vinden. Dit is verantwoordelijkheid van de 
woningbezitters/huurders en is dus een actie voor het bewonerscollectief. 

 
6. Wat let het college om een deugdelijk straatnaambordje op te hangen op de kruising? 

 
De gemeente streeft naar een duidelijke verkeerssituatie met zo min mogelijk bebording 
om afleiding voor weggebruikers te voorkomen. Omdat er al bebording hangt, is de 
gemeente terughoudend in het plaatsen van extra bebording. Vanwege de langdurige 
verwarring gaan wij in het kader van dienstverlening de twee eerder genoemde borden 
aanbrengen als gemeente. 

 
 
Met vriendelijke groet, 

 

 

 

 

Dolf Warris 

Wethouder Openbare Ruimte  




